



Diversity is an asset to the New Brunswick economy and to our quality of life, and remains at the forefront of our province's heritage and successes.

The Government of New Brunswick believes in inclusive communities, support for all New Brunswick families and investing in culture. Our unique cultural mosaic is integral to our identity, our well-being and our economy.

It is with distinct pleasure that I bring greetings on behalf of the Province of New Brunswick to the Multicultural Association of Fredericton Inc. (MCAF) and to all members and guests attending the 9<sup>th</sup> annual Cultural Expressions Festival.

This festival is an excellent opportunity to recognize the diverse cultures of New Brunswick. It increases awareness, allows participants to view cultural performances and exhibits, and experience a taste of the food and art of cultures from around the world.

We would like to thank and congratulate the MCAF for its addition to Canada's multicultural landscape.

Please accept my warm wishes for an enjoyable and positive celebration!

La diversité est un atout pour l'économie du Nouveau-Brunswick ainsi que pour notre qualité de vie, et demeure au premier plan du patrimoine et des réussites de la province.

Le gouvernement du Nouveau-Brunswick croit qu'il est important de bâtir des communautés inclusives, d'offrir un soutien à toutes les familles du Nouveau-Brunswick et d'investir dans la culture. Notre mosaïque culturelle unique fait partie intégrante de notre identité, de notre mieux-être et de notre économie.

Au nom de la population du Nouveau-Brunswick, j'ai l'énorme plaisir d'offrir mes meilleurs vœux à l'Association multiculturelle de Fredericton Inc. (AMCF) ainsi qu'à tous ses membres et invités qui participent aux célébrations du 9<sup>e</sup> festival d'Expressions culturelles annuel.

Il s'agit d'une occasion idéale de reconnaître les différentes cultures du Nouveau-Brunswick, d'accroître la sensibilisation, de profiter des performances culturelles et des expositions, et de goûter aux mets et à l'art des cultures du monde entier.

Nous remercions et félicitons l'AMCF pour son ajout au paysage multiculturel du Canada.

Je vous offre mes vœux chaleureux pour une célébration des plus agréables!

**Brian Gallant**